
 

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag d. 06/05 – 2025, kl. 17.00 – 20.00 på skolen.  

Afbud: Anne og Mette 
 

Dagsorden: Beslutning: 

1. Godkendelse og underskrivelse af 
referat 
- (Fast punkt) 

Bilag 

01 Referat af sidste møde 

Godkendelse og underskrivelse af referat. 

2. Orienteringspunkter 

 
Sagsfremstilling: 

- Orientering (VSH/CN) mundtlig 
- Personale (Tonja/Mette) 
- Bestyrelsen (formand/næstformand) 
- Elevrådet 
- Den gode historie 

Bilag: 
 
Indstilling: 

Til orientering 

Ledelsen: Alle elever er i denne uge på besøg på 
Naturskolen, da vi har modtaget nogle puljemidler. 

Fagfordelingen er påbegyndt på skolen. Der er snart 
emneuge, lige før skolefesten der afholdes d. 27.05. 

Fredag d. 16. maj afholder Landsbyordningen 
Teambuilding for alt personalet. 

Dagtilbuddet er i gang med at finde en barselsvikar 
for Nanna.  

Der er forældremøde i dagtilbuddet tirsdag d. 10. 
juni, hvor der kommer et oplæg fra ergoterapeut 
Hanne Jakobsen, valg, kort oplæg fra 
Støtteforeningen og besøg på ens barns stue. 

Personale: Pirattema på bedsteforældredag i 
vuggestuen og børnehaven. 

Dagtilbuddet har fået en børnehavegruppe mere 
(Jordbær). 

Hver stue må bestemme en frokostret i den sidste 
uge inden sommerferien 

Bestyrelsen: Der bliver en arbejdsdag for forældrene 
i skolen fredag i uge 32, så sæt gerne kryds i 
kalenderen allerede nu. Forældrene i bestyrelsen 
arrangerer dagen. Vi vil gerne have lavet nogle 
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bevægelsesaktiviteter i skolegården, og vi er i gang 
med at undersøge, om vi skal have en 
bevægelsesvejleder på skolen. 

Den gode historie. Turen til Naturskolen ved 
Kærgårdsmølle for alle elever på skolen var en rigtig 
dejlig tur, både socialt og fagligt.  

3. Økonomi (Fast punkt) 

 
Sagsfremstilling: 

- Christian orienterer om den aktuelle 
økonomi. 

Bilag: 
-  Ingen 

Indstilling: 
Orientering 

Økonomien i Landsbyordningen er sund, men ulige 
fordelt.  

Der er et lille overskud i skolen, som vi gerne vil have 
lidt større. 

Der er et solidt overskud i SFO, og derfor bibeholder 
vi antal ansatte. 

Frokostordningen, formiddags- og 
eftermiddagsmaden lander i nul som den skal. 

Der bliver overskud i dagtilbuddet. 

Der er forholdsvis stort underskud i dagplejen, da 
der lige nu mangler børn, men det udlignes til 
efteråret. 

Samlet forventes resultatet at blive et lille overskud.  

Spisning  

4. Vækst i dagtilbuddet 

Sagsfremstilling: 
- Dagtilbuddet har vokseværk. Vi er i 

dialog med ”drift og anlæg” og vores 
ledelse af center for børn og unge. 

- Opdatering på status og forløb i 
dagtilbud 

Bilag: 
-  Ingen 

Indstilling: 
Orientering 

Opfølgning fra sidste møde. 

Dagtilbuddet har nu 3 børnehavestuer med 3-5 årige 
børn. Dvs. at alle 3 stuer modtager nye børn i løbet 
af året, og det giver lidt mere luft. 

Vi arbejder på, at børnehaven må bruge ”klubben” 
hele året rundt, så den kan bruges til gruppe-, krea- 
tumlerum, heldagslegestue for dagplejen, 
grupperum for de ældste efter jul og lign. 
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5. Mål og indholdsbeskrivelse SFO + 
Forældreundersøgelse 

Sagsfremstilling: 
- CN orienterer om mål og 

indholdsbeskrivelsen og 
forældreundersøgelsen   

Bilag: 
- 02 Bilag Forældreundersøgelse 
- 02a Bilag Mål- og indholdsbeskrivelse 

Indstilling: 
Orientering 

Der er lige nu gang i at lave en mål og 
indholdsbeskrivelse for SFO. 

Der har været en rimelig tilslutning til at besvare 
forældreundersøgelsen. 

Der er rimelig stor tilfredshed, men mulighed for 
forbedringer. Derfor vil vi arbejde med at give bedre 
kendskab til de pædagogiske målsætninger og 
formål i SFO´en, samt prøve at informere mere om 
aktiviteter i SFO´en. 

6. Nyhedsbrev fra bestyrelsen? 

Sagsfremstilling: 
- Vi drøftede et nyhedsbrev på sidste 

møde 
- Vi færdiggør drøftelsen 

Bilag: 
-   

Indstilling: 
- Drøftelse 

Referatet bliver sendt ud til bestyrelsen efter mødet 
for at få det godkendt og derefter bliver referatet 
sendt ud til alle forældre. 

7. AD-Media Film 

Sagsfremstilling: 
- Vi er blevet kontaktet med et tilbud 

om at få lavet en reklamefilm for 
Landsbyordningen og lokalområdet. 

- CN har kontaktet købmanden som er ved 
at undersøge mulighederne for 
fondsmidler den vej. 

Bilag: 
Intro mail og kontrakt 
 
Indstilling: 
Vi drøfter film indhold og mulige 
samarbejdspartnere.  

Opfølgning fra sidste møde 

 

Der bliver lavet en film om Hjerm. 

Der filmes d. 1.  september mellem kl. 10 og 14 hos 
købmanden, hallen, Landsbyordningen, Kalksporet, 
jernbanen, kirken. 

8.  

Punkter til kommende møder: 

- Deltagelse af elevrådet 
- Arbejdsdag på skolen d. 8. august 
- Princip for når der er vold mellem børn 


